
Komentované udalosti týždňa: Vládny režim
to už prehnal – polícia zadržala zdravotníkov
aj lídra opozície. Prezidentka chce vypnúť
internet. Vlastizradný pozývací list
americkým vojskám. Reforma nemocníc je
pľuvanec do tváre ľuďom žijúcim v regiónoch
- CZ24 News | 19. prosince 2021

Priášame vám najdôležitejšie udalosti týždňa

Vládny režim to už prehnal – polícia zadržala zdravotníkov aj lídra opozície

Slovenská vláda síce navonok kritizuje režim bieloruského prezidenta Alexandra Lukašenka, v
skutočnosti však ide v jeho diktátorských šľapajach.

Je iróniou osudu, že premiér SR Eduard Heger sa stretol s bieloruskou opozičnou líderkou údajne
prenasledovanou Lukašenkovým režimom, v období, keď slovenská polícia použila voči zdravotníkom
a lídrovi opozície Ficovi podobné metódy, ako používa bieloruská polícia voči Lukašenkovým
oponentom.

“Je mi ľúto osobnej tragédie, ktorú prežíva Svetlana Cichanovská. Dnes som sa stretol so Svetlanou
Cichanovskou, ktorej manžela Sergeja, politického aktivistu a prezidentského kandidáta včera poslal
bieloruský súd na 18 rokov do väzenia. Odsúdený bol za snahu vyjadriť svoj názor a budovať
demokratické Bielorusko. Je to obrovská ľudská tragédia, ktorú zažíva jeho rodina a priatelia.
Rovnako je to tragédia pre bieloruský ľud,” napísal Heger na sociálnej sieti.

Na premiérove slová v komentári pod jeho statusom trefne zareagoval predseda strany Život-NS,
Tomáš Taraba:

“Ako vnímate osobnú tragédiu rodín lekárov a záchranárov, ktorí boli nezákonne zatknutí a zanechali
ste na ich rodinách traumu?” Tento komentár získal dokonca viac lajkov než samotný status
premiéra.

A nie je sa čo čudovať. Premiér totiž napísal tento moralizujúci status kritizujúci represie
Lukašenkovho režimu voči občanom a opozícii len deň po tom, kedy slovenská polícia zadržala dvoch
záchranárov, ktorí prišli protestovať pred parlament.
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Všimnime si to pokrytectvo a dvojaký meter. Kým v prípade bieloruského opozičníka premiér
kritizuje, že bol odsúdený za snahu vyjadriť svoj názor, v prípade slovenských záchranárov, ktorí
prišli vyjadriť svoj názor pred parlament, už sloboda prejavu neplatí.

Heger v reakcii na tento incident protestujúcich a následne zadržaných záchranárov skritizoval:
“Mrzí ma, že sa protest rozhodnú urobiť počas pandemických opatrení… Osobne si myslím, že
je škoda, že sa postavili do radu s ľuďmi, ako je Kotleba a Fico a podobne, ktorí porušujú pravidlá.
Nebolo to potrebné, pretože s nimi vedieme dialóg.”

Podobný incident nastal aj vo štvrtok, kedy opozičná politická strana SMER-SD zorganizovala
protestnú jazdu v autách ulicami Bratislavy. Tu dokonca nikto neporušoval žiadne nezmyselné
pandemické pravidlá , keďže jazda autami ešte zatiaľ nie je zakázaná.

Napriek tomu vláda dala svoj príklon k diktatúre jasne najavo. Polícia hneď na začiatku protestnej
jazdy zadržala lídra strany SMER, Roberta Fica, ktorý túto akciu organizoval. Na policajnej stanici
ho držali približne hodinu a vzniesli voči nemu obvinenie za údajný trestný čin podnecovania.

K čomu mal podnecovať, k jazde v autách? Je to zakázané? Nie. Jedná sa samozrejme len o okázalé
zastrašovanie oponentov tejto dezolátnej vlády, ktorá každý náznak verejného protestu chce potlačiť
hneď v zárodku. Nič iné tejto vláde neostáva, keďže u občanov má vyše 80 %-tnú nedôveru. Pri moci
sa môžu udržať len silou.

A to nie sú jediné totalitné praktiky súčasného vládneho režimu. Trochu si to zrekapitulujme:

– bitka bezrúškových zákazníkov v Lidli

– rozdelenie občanov na dve kategórie – očkovaných nadľudí, so všetkými výhodami a neočkovaných
podľudí s výrazne obmedzenou slobodou pohybu.

– úvahy o povinnom očkovaní experimentálnymi vakcínami

– úvahy o lockdowne pre všetkých ľudí nad 60 rokov

– Kolíkovej náhubkový zákon trestajúci “nepravdivé informácie”

– snaha o posilnenie svojich ľudí – najmä špeciálneho prokurátora Lipšica a umlčanie nezávislého
generálneho prokurátora Maroša Žilinku odňatím jeho právomoci cez paragraf 363

Tieto všetky incidenty nasvedčujú tomu, že Slovensko sa pod súčasnou Hegeromatovičovksou vládou
mení na diktatúru.

Čaputová chce vypnúť internet

Človek by očakával, že demokracie a právneho štátu sa zastane aspoň prezidentka Zuzana Čaputová,
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ktorá tiež rada moralizuje nad Lukašenkom. No nevidí  čo sa jej deje doma pod nosom.

Na snímke prezidentka Zuzana Čaputová s Monikou Tódovou počas rozhovoru v podkaste denníka N

Čaputová nielenže neprotestuje proti vládnym totalitným praktikám, ona dokonca bojuje za ešte
väčšie obmedzovanie práv a slobôd občanov Slovenskej republiky.

V rozhovore s novinárkou denníka N, Monikou Tódovou, Čaputová súhlasila s výrokom, že najlepším
riešením by bolo vypnúť internet a to aspoň do doby, kým nebude povinné očkovanie:

“Kolega Šnídl nedávno zdieľal citát: «Kým nebude povinné očkovanie, tak by mohlo byť povinné
vypnúť internet. Mnohým byt to zachránilo život.» Súhlasíte s tým?”, pýtala sa Tódová.

“Áno, na prvú a neanalyzujem ten výrok ale je mi to nejakým spôsobom srdcu blízke. Súvisí to s
tým, čo hovoríme, že ten devastačný vplyv sociálnych médií, šírenie bludov, dezinformácií,
výmyslov, amaterizmu, jednak, že má priamy dopad na pandémiu ale jednak, že mám pocit, že to
rozkladá spoločnosť zvnútra. A nie je to len môj pocit, rozprávame sa o tom aj s inými hlavami
štátov, iných krajín,” odpovedala prezidentka.

Čaputová teda nielenže nebráni slobodu a demokraciu, ona by ju najradšej ešte viac obmedzila.
Vypnúť ľuďom internet to je už skutočne na úrovni Severnej Kórey.

Vlastizradný pozývací list americkým vojskám

Minister obrany Jaroslav Naď a minister zahraničných vecí Ivan Korčok na spoločnej tlačovej
konferencii víťazoslávne oznámili, že Slovensko uzavrie so Spojenými štátmi americkými tzv. dohodu
o vojenskej spolupráci.
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Na snímke zľava minister obrany SR Jaroslav Naď, minister zahraničných vecí a európskych
záležitostí SR Ivan Korčok a náčelník generálneho štábu SR, generál Daniel Zmeko

Pamätníci, ktorí zažili rok 1968, tak zrejme zažijú „déja vu“. Na prvý pohľad sa takéto prirovnanie
možno zdá prehnané. Američania sem predsa neprídu okázalo na tankoch tak ako Sovieti v 68-om a
pravdepodobne pri tom nezahynú žiadni ľudia. Pozývací list sa tentokrát volá vznešene – „dohoda o
vojenskej spolupráci“.

Podstata je však rovnaká. Rovnako ako od roku 1968 boli na Slovenskom území sovietske vojská a
stali sme sa definitívne kolóniou Sovietskeho zväzu, po uzavretí tejto dohody sa de facto staneme
vojenskou kolóniou USA.

V samotnej dohode je všetko napísané vznešene, tak aby to navodzovalo dojem, že dohoda je
obojstranne výhodná. Píše sa tam o rešpektovaní suverenity Slovenskej republiky. Skutočnosť je však
samozrejme iná. Kto vie čítať medzi riadkami zistí, že Američania budú mať na Slovensku de facto
vojenské základne.

Slovensko podpísaním tejto dohody „dočasne“ odovzdá častí letísk na Sliači a v Malackách do rúk
americkej armády. Vojenské základne obsadené americkými vojskami budú riadiť Spojené štáty.
Dohoda ďalej povoľuje americkým ozbrojeným silám prepravovať, rozmiestňovať a skladovať obranné
zariadenia.

Taktiež by sme mali podľa dohody umožniť lietadlám, plavidlám a vozidlám americkej armády
vstupovať na územie Slovenskej republiky, odchádzať z nej a voľne sa pohybovať.

Ak túto dohodu skutočne schváli vláda a následne parlament, môžeme hovoriť o vlastizrade. Občania
ale do tej doby môžu dať poslancom jasne najavo, že si americké vojenské základne na Slovensku
neželajú. V tejto súvislosti bola rozbehnutá petícia, ktorú môžete podpísať TU.
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Reforma nemocníc je pľuvanec do tváre ľuďom žijúcim v regiónoch

Poslanci parlamentu tento týždeň schválili kontroverznú „reformu nemocníc“, ktorá je tvrdou ranou
pre ľudí žijúcich v menších mestách.

Vládni mocipáni síce tvrdia, že žiadne nemocnice rušené nebudú, no ako inak nazvať to, keď tieto
nemocnice prídu o najdôležitejšie oddelenia? Oficiálne to síce môže niesť názov nemocnica, no v
skutočnosti to budú akurát tak doliečováky.

Údajná „reforma nemocníc“ bude mať na ľudí žijúcich v regiónoch katastrofálne následky. Už teraz
je v regiónoch problém s vyľudňovaním a po tejto „reforme“ sa budú pravdepodobne vyľudňovať ešte
viac.

Zamestnanci zrušených oddelení si teoreticky môžu nájsť prácu v iných nemocniciach, kde budú
oddelenia posilnené, no nie každému sa bude chcieť cestovať do práce v novej nemocnici dajme tomu
50 kilometrov každý deň. Mnohí sa teda z týchto regiónov vysťahujú.

Za ďalšie sa stane to, že ľudia budú mať väčšie náklady na cestovanie, ak budú chcieť navštíviť
svojich blízkych hospitalizovaných v „reformných“ nemocniciach niekde v krajskom meste.

Pri podpore tejto protiľudskej reforme dokonca vznikla nová koalícia OĽaNO-SaS, bez ľudí
a progresívne Slovensko. Sme rodina Borisa Kollára za zákon nehlasovala.

Je teda otázne, čo Boris Kollár ešte v tejto koalícii robí. Nielen pre Slovensko ale aj pre neho
samotného a jeho stranu by bolo oveľa lepšie vystúpiť z tejto najmenej populárnej koalície, akú sme
kedy mali.
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